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تعدادي از دیگر از نمایندگان از  سوال آقاي رمضانعلی سنگدوینی نماینده مردم گرگان و آق قلا و(1

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی

مورد ارزیابی اثربخشی سیاست گذذاري هذا و اقذدامات گزارش كمیسیون بهداشت و درمان در (2

عملیاتی دستگاه هاي مسئول براي ساماندهی مشکلات زنجیره  تامین و توزیع دارو وتجهیزات پزشکی 

 دركشور

گزارش نهایی كمیسیون انرژي در مورد تحقیق و تفحص از عملکرد وزارت نیرو در دولذت هذاي (3

 1400تا  1392فیت هاي نیروگاهی صنعت برق كشور از سال یازدهم و دوازدهم در خصوص توسعه ظر

 علنی اسامی ناطقان میان دستور جلسه (4

 و تذكرات آیین نامه اي نمایندگان(اخطار قانون اساسی 5

 01/11/1402، مورخ  شنبهیک روز – 07:45پایان جلسه؛ جلسه بعد ساعت   اعلام(6
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 اي اسلامی در صحن علنی:مجلس شورمحترم اظهارات دكتر قالیباف، رئیس -

اظهیار مجلس شورای اسلامی در نطق پیی  از دسیتور دیود،  علنی امروز در آغاز نشست ،رئیس مجلس شورای اسلامی ،قالیباف ردکت 

 که بود واریسلسله حوادث منشاء حادثه این دارم؛می گرامی را ۵۶ سال ماه دی نوزدهم در قم مردم دونین قیام سالروز : فرا رسیدنداشت

 و سیلام. شیود اسلامی ایران دداجوی و مومن ملت اراده مانع تواندنمی قدرتی هیچ که کرد ثابت و شد منجر اسلامی انقلاب پیروزی به

 .شهیدان امام و اسلامی شکوهمند انقلاب شهدای بر تمام درود

 دارم،میی گرامیی را پاسداران سپاه شهدای می و سایررئیس قوه مقننه با بیان اینکه سالروز شهادت سردار پر افتخار شهید حاج احمد کاظ

سپاه، ایشان را سرداری شجاع و کارآمید  زمینی نیروی فرماندهی سمت به کاظمی شهید انتصاب حکم در انقلاب معظم رهبر: کرد تصریح

 .بییاموزیم کیاظمی شیهید امثیال زا  باید ما که است میراثی همان مردم نفع به میدان در کارآمدی و گیری نامند؛ شجاعت در تصمیممی

 همیواره او که حیف بود حاج احمد کاظمی شهید نشود و آنگونه زیستن، پاداشی جز شهادت نداشت. ییاد د: حقیقتاًنمودکتر قالیباف عنوان 
 .کنیممی احساس قبل از بیشتر روز هر را نبودش و ماست قلب در

تعدادي از دیگر از نمایندگان از وزیر بهداشذت،  گان و آق قلا وسوال آقاي رمضانعلی سنگدوینی نماینده مردم گر (1

 درمان و آموزش پزشکی

از وزیر بهداشت و درمان و آموزش پزشکی درباره اینکه چیرا علییرغم را سوال دود ، نماینده مردم گرگان و آق قلا ،سنگدوینی رمضانعلی
های داده شده مبنی بر جذب پرستاران و تبیدیل وعیعیت کیادر درمیان،  تلاش های پرستاران و کادر درمان در زمان پاندمی کرونا وعده

 مطرح نمود. مدید طرح پرستاران کرده است؟وزارت بهداشت اقدام به تعدیل کادر بیمارستانی و عدم ت

         کا  ماا یار تردات دو ما ا   بیاان داشاتسنگدوینی نهایت  درپس از اظهارات وزیر محترم بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 

سازمان امور استخدامی مسائل مطار  شاده مح اق  و بودج  و برنام  و  م از طریق سازمان 1403می د یم تا  م در حوزه بودج  

 .شود

: بخشیی از ایین موعیوع در حیوزه وزارت بیان داشت های نماینده گرگانتوعیح صحبتدر  ، رئیس مجلس شورای اسلامی،قالیبافدکتر
اند، در دوره دو ماهیه بخشی از آن در سازمان امور استخدامی کشور، امیدواریم حق پرستاران که زحمت کشییده بهداشت و درمان است و

 .برسد نتیجه به فرصت داده شده،

(گزارش كمیسیون بهداشت و درمان در مورد ارزیابی اثربخشی سیاست گذاري ها و اقدامات عملیاتی دستگاه هذاي 2

 نجیره  تامین و توزیع دارو وتجهیزات پزشکی دركشورمسئول براي ساماندهی مشکلات ز

 در مجلیس درمیان و بهداشیت کمیسییون گیزارش تشیریح در ،اسیلامی شیورای جلسم نماینده مردم قائنات و زیرکوه ،اسحاقی سلمان
مین و توزیع دارو ساماندهی مشکلات زنجیره تا برای مسئول های دستگاه عملیاتی اقدامات و ها سیاستگذاری اثربخشی ارزیابی دصوص

با تصمیم دولت در راستای تنظیم گیری در زنجییره تینمین و توزییع دارو و  1401: در تیرماه سال داشتبیان و تجهیزات پزشکی کشور، 
تجهیزات پزشکی، سیاستگذاری جدیدی با عنوان طرح دارویار اجرایی گردید. انتظار می رفت مطابق با هدف های اعلامی دولیت، توزییع 

ه دارو متناسب با نیاز بیماران، بهره مندی همه دهک های درآمدی از یارانه طرح، کنترل قاچاق معکوس و رشد صادرات رسیمی دارو یاران
 محقق گردد.

درمان درباره وععیت بازار دارو  و بهداشت کمیسیون گزارش به اشاره با درمان و آموزش پزشکی، ، وزیر محترم بهداشت،اللهیعیندکتر 

 از همکاری به نیاز که است سازمانی بین و ایوزارتخانه بین ایمسئله تجهیزات و دارو تنمین موعوع: بیان داشت ات پزشکیو تجهیز
ه و بودجه و برنام سازمان و استاندارد سازمان گمرک، مرکزی، بانک مثل هاییارگان تجهیزات و دارو تنمین این در. دارد انتها تا ابتدا
 ..لازم را به صورت پیوسته داشته باشند. ها باید همکاریبیمه
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 اثربخشیی ارزییابی دربیاره مجلیس درمیان و بهداشیت کمیسیون گزارش قرائت از پس ، رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور،منظوردکتر
 کشیور، پزشیکی تتجهیزا و دارو توزیع و تامین زنجیره مشکلات ساماندهی برای مسئول هایدستگاه عملیاتی اقدامات و هاسیاستگذاری
از جمله موعوعات مهم زندگی مردم است، چند نکته در این حیوزه بایید میدنظر قیرار گییرد  پزشکی تجهیزات و دارو موعوع: بیان نمود

نخست اینکه باید بین مردم امید را ترویج دهیم این وظیفه دولت و مجلس است که بتواند در میان مردم امیدآفرینی کند، شرایط را سخت 
 ندهیم و در توصیف شرایط مبالغه نکنیم بلکه رویکرد سازندگی داشته باشیم. نشان

 اظهارات دكتر قالیباف، رئیس محترم مجلس شوراي اسلامی:-

ها و اقیدامات عملییاتی ارزییابی اثربخشیی سیاسیتگذاری دربیاره مجلیس درمان و بهداشت کمیسیون گزارش قرائت از پس ،قالیبافدکتر
و رئییس ای ساماندهی مشکلات زنجیره تنمین و توزیع دارو و تجهیزات پزشکی کشور، دطاب بیه وزییر بهداشیت های مسئول بردستگاه

درصید افیزای   107: در جلسه امروز موعوعات به دقت بررسی شد؛ اکنون دارو نسبت بیه سیال قبیل بیان نمود سازمان برنامه و بودجه
 ، در واقع این افزای  حتی از تورم کشور نیز بیشتر است.قیمت داریم و این یک واقعیت تلخ است که وجود دارد

قلم دارو  150اکنون ما در جامع  در حدود  :رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه دارو موعوع مهم و اساسی ما است، ادامه داد

 و کیردیم شیرکت کیه ومیعمی مراسیم هیر در کنممیی بیان تعارف بدون قلم دارو کمبود ای جدی داریم. 65محدودیت داریم و 

 کیه شود استفاده باید که قلبی بیمار برای نیاز مورد داروی اکنون اما نبوده اینگونه قبل ماه 3 یا 2 تا که کنندمی بیان دیدیم را شهروندی
ی مطیرح هایی است که وجود دارد. هرچند نماینیدگان مجلیس و دولیت توعییحاتعیتواق این شود،نمی پیدا نشود، بعدی مشکلات دچار
 کنند اما مشکل مردم در کف جامعه حل نشده است.می

با اشاره به موعوع دیگری در این حوزه بیان کرد: یکی از کارهای افتخارآمیز ما برقراری سیستم الکترونیک نسخ است که هوشمند  ایشان
شود به طیور مثیال پزشیک لازم اسیت دارو را کننده دارو میجویی در دارو صورت گیرد اما اکنون در این کار ظلم به مصرفشده و صرفه

 پزشیک بیه بعدی هایماه در است ناچار بیمار بنابراین دهیمنمی بیشتر ماه یک برای یک دوره سه ماهه به بیمار بدهد اما ما یک دارو را
این موعیوعات موجیب شیده  است مسئولی یا شورایی نیز تصمیمی بگیرد و در سیستم اعمال کند. ممکن. کند مراجعه دارو دریافت برای

 که در حوزه دارو دچار مشکل هستیم.

قالیباف تصریح کرد: مشکل دیگری که در این زمینه وجود دارد و آقای منظور باید به آن توجه بیشتری کند این است که به هر حال هیر 
شاود ک  تخصیص داده می  ایی ای رسیده این است ک  پولاحساس ما و گزارش ،پولی برای جایی تخصیص داده شده اسیت

 ییک هدفمندی، درصد 10 به مربوط اعتبارات هرحال به شود. م در تخصیص و  م در نوع مصرف، پول در جای خود  زین  نمی
است که برای چه محلی باید هزینه شود. به نظر میا هیم  مشخص بیمارستان هایهزینه درآمد و افزوده ارزش بر مالیات به مربوط درصد

ها به نوعی دچار مشیکل هسیتند، بیدهی م هزینه اشکال دارد و نتیجه این موعوع این شده که این وععیت را داریم؛ بیمهتخصیص و ه
شود. ما این موعوع را یک ها به نوعی به مشکل تبدیل شده، از سوی دیگر بردی کارها که باید به فوریت انجام شود، انجام نمیدانشگاه

در حوزه دارو است، افزود:  107رئیس قوه مقننه با یادآوری اینکه جلسه امروز چهارمین نشست ما درباره ماده  بینیم.ناهماهنگی در کار می
سال نداشتیم و عملاً این جلسه چهارم نیز برگزار شده اما ما نتوانسیتیم بیه عنیوان مجلیس بحیو دارو و  4ما چنین موردی در طول این 

هایی که دولت دطاب به وزیر بهداشت و رئیس سازمان برنامه و بودجه بیان کرد: ما بابت زحمت ایشان مسائل درمان مردم را علاج کنیم.
کشد دستبوس همه شما هستیم اما فلسفه وجودی ما و دولت حل مشکل مردم است. ما و دولت نتوانستیم تاکنون این را حل کنیم، ما می

وع به سمت اصلاح رفته و جامعه آثار آن را ملاحظه کنند در غیر این صورت دهیم و باید شاهد باشیم که این موعدو ماه دیگر فرصت می
 کنیم.ما به عنوان مجلس از ابزار نظارتی استفاده می

ها به مجلس شده های هزینهها و محلهای اعتبارات و تخصیصقالیباف با بیان اینکه دیوان محاسبات باید گزارش دقیقی از نحوه هزینه
  دهیم، اینها باید جیایی از مشیکلات میردم را حیل و فصیل کننید.تومانی می 4200ن کرد: درمان تنها جایی است که ارز ارائه دهد، عنوا
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)تفریغ بودجه( ظرف دو ماه حتماً بیه  شاءالله دیوان محاسباتکنم، انیرئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: من مجدد تقدیر و تشکر م
 ما بتوانیم قبل از پایان سال گزارشی از روند حوزه سلامت داشته باشیم.ما این گزارش را تحویل دهد تا 

(گزارش نهایی كمیسیون انرژي در مورد تحقیق و تفحص از عملکرد وزارت نیرو در دولت هاي یازدهم و دوازدهذم 3

 1400تا  1392در خصوص توسعه ظرفیت هاي نیروگاهی صنعت برق كشور از سال 

 توسیعه دصیوص در دوازدهم و یازدهم هایدولت در نیرو وزارت عملکرد از تفحص و تحقیق هایین گزارش بررسی جریان در 
 .ع این گزارش به قوه قضائیه موافقت کردندارجا با، 1400 تا 23۹1 سال از کشور برق صنعت نیروگاهی هایظرفیت

 

 علنی اسامی ناطقان میان دستور جلسه (4

 اصفهان مردم نماینده عباس مقتدایی -

 پردیس و اسلامشهر ری، شمیرانات، تهران، مردم نماینده بیژن نوباوه وطن -

 سورک دهستان و ندوشن اشکذر،بخ  یزد، مردم نماینده محمدصالح جوکار -

 ارومیه مردم نماینده وحید جلال زاده -

 زرقان و شیراز مردم نماینده علیرعا پاک فطرت -

علنی امروز مجلس شورای اسلامی  صحندر  ،پردیس و اسلامشهر ری، ت،شمیرانا تهران، مردم نماینده بیژن نوباوه،

های پایانی مجلس : ددمت مردم قهرمان و همه دادمان ملت ایران اسلامی سلام و عرض ادب دارم. در حالی که در ماهبیان داشت
های چشم گیر که زم دانستم به رغم موفقیتیازدهم که رهبر عزیزمان آن را به حق مجلس انقلابی قلمداد کردند، قرار داریم بردورد لا

تر و ها در وعع قوانینِ مهمنمایندگان مردم در بردی از قوانین عروری و مورد نیاز جامعه به دست آوردند، در عین حال تعدادی از ناکامی
 .تر از سوی مجلس را ددمت ملت عزیزمان اعلام نمایمکاربردی

های علمی انند که پاشنه آشیل عملکرد غرب فضای مجازی و تخریب و دروغ پراکنی به شیوهبدون شک همه ملت ایران به دوبی می د
ترین عوامل پیشرفت کشورها تواند به عنوان یکی از اصلیباشد. اگرچه امروزه فضای مجازی و اینترنت میو روانشناسانه در این فضا می

زی به کار گرفته شود، در عین حال امروزه با نشر فساد سازمان یافته که در زمینه اطلاع رسانی، ایجاد امنیت کسب و کار و تمدن سا
بی  از  1402ماهه اول سال  ۶ها از فضای حقیقی فراتر برده است و به گفته پلیس فتا فقط در جرایم فضای مجازی را در همه زمینه

هزار میلیارد تومان قماربازی در  2۵دهد فقط سالانه ن میهزار پرونده تخلفات در فضای مجازی به این امور ارجاع شده و آمارها نشا 120
گیرد و علاوه بر آن جرائم دیگر نظیر قاچاق مواد مخدر، درید و فروش سلاح، فحشا و کلاهبرداری گوناگون فضای مجازی صورت می

چرا برای وعع قوانین و حراست از که پلیس فتا را در مواجهه با حجم گسترده فساد با مشکلات جدی مواجه کرده است. سوال اینجاست 
 حریم مردم ایران اسلامی در فضای مجازی اقدامی از سوی مجلس شورای اسلامی صورت نگرفت؟

نفر از کارشناسان و نخبگان مربوطه  23تاکید کرد: طرح ساماندهی فضای مجازی در کمیسیون مشترک مجلس که با حضور  ایشان
ه تصویب رسید، چرا به یکباره از سوی رئیس مجلس با همکاری معاونت قوانین و مرکز پژوه  ها تشکیل و در یک روند کاملاً قانونی ب

مسدود اعلام شد؟ باید از آقای قالیباف سوال کرد با کدامین توجیه قانونی امر قانونگذاری در فضای مجازی را متوقف و آن را از دستور 
ی پیشرفته نظیر اتحادیه اروپا و آمریکا در زمینه وعع قوانین در حوزه فضای مجازی با بیان اینکه کشورهاایشان  .کار مجلس دارج کردید

تواند در فضای مجازی هم جرم قلمداد هر آنچیزی که در فضای حقیقی جرم است، می»ای به عنوان اقدام کرده و با تصویب ماده واحده
گفت: آقای قالیباف! باید عرض کنم اگر منافعی بی  از منافع  اند،عملا حوزه نظارت قانونی دود را به فضای مجازی تسری داده « شود.

 .ایران برای شما مطرح است، آن منافع در کجاست؟ لطفاً برای مردم ایران توعیح دهید
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نوباوه تصریح کرد: آقای قالیباف شما در محضر مقام معظم رهبری و حضور نمایندگان قول دادید که به زودی طرح فضای مجازی و 
! که پس از ارائه به آن از ساماند ی تضای مجازی و این  م لایح  عفاف و حجابحه عفاف و حجاب در مجلس مطرح دواهد شد؛ لای

ی و فرهنگی توسط مشاوران که های قضایها مورد ددالت شخصی و دستکاری در مصوبه کمیسیونشورای نگهبان معلوم شد بی  از ده
 .ت گرفته و این لایحه تاکنون دو بار از سوی شورای نگهبان به مجلس عودت داده شده استمی شناسید صورنها را به دوبی آشما 

این نحوه مدیریت دلخواه شما و هم فکران و مشاوران شما در مرکز پژوه  ها، مجلس شورای اسلامی را که می بایست نماد  افتخار 
و دودکامانه تبدیل کرده است. نفوذ شما جناب آقای قالیباف،  ملی در حل مشکلات کشور باشد به نمادی از تصمیم گیری های شخصی 

در ارکان و بخ  های گوناگون مجلس از هینت رئیسه و تعیین دلخواه دستورات جلسات گرفته تا مدیریت انتخاب نهادهای مجلس که با 
شما که از دارج از مجلس می آمدند عنان مهندسی  کامل صورت می گیرد و حتی در لایحه بودجه سالیانه و برنامه هفتم توسعه، افراد 

نفر کارمند  200همه کارها را در دست دارند و نظر آنهاست که بر نظر مجلس و نمایندگان محترم سایه افکنده است و با استخدام بی  از 
اری گسترده کارمندان جدیدالورود در این شرایط سخت اقتصادی و تعویض پنج معاون اجرایی و آن هم تنها در طول سه سال موجب بیک

با سابقه مجلس شده اید. همه امور مجلس را مهندسی می کنید و هر نماینده معترعی را که حق قانونی هم دارد مورد سرزن  یا حتی با 
 شکایت به دادگاه معرفی می کنید.

 گان دطاب به رهبری در ماجرای سیسمونیبه دلیل اعتراض به دست بردن در بیانیه نمایند یکی از این موارد مربوط به اینجانب است، که
ت قضات آگاه و اطلاع آنان از جاعافترا به دادگاه بردید، اما با شدودتان، اینجانب را به نشر اکاذیب و  امگیت و مصادره به مطلوب آن به ن

متن بیانیه تشکر نمایندگان به مقام مسائل موجود در مجلس، بنده را از این اتهامات تبرئه کردند و اما دادگاه پذیرفت و اعلام کرد که 
 .معظم رهبری در مجلس شورای اسلامی دستکاری و به نفع محمد باقر قالیباف مصادره به مطلوب شده است

یکی دیگر از مسائل بسیار مهم مجلس شورای اسلامی، مدیریت شما مرکز پژوه  های مجلس است که شما آن را به یک مرکز 
تبدیل کرده اید که علی رغم مدیر، محققان و کارشناسان زبده متعهد در آن مرکز شما بفرمائید نحوه راستی غیرمطمئن برای نمایندگان 

 آزمایی داده های این مرکز در کجا و با چه سیستمی صورت می گیرد.

: اگیر رئییس بیان داشیتنوباوه وطن در صحن علنی مجلس  در واکن  به نطق بیژن ، نائب رئیس مجلس شورای اسلامی،مصری دکتر
اینقدر اقتدار دارد! دیگر باید به مجلس تبریک گفت که یک رئیسی مقتدر دارد. جای دیلی از مسائل تربیون نیست و این تریبون مقیدس 

 .است و می توانیم بنشینیم و با همدیگر صحبت کنیم

 (اخطار قانون اساسی و تذكرات آیین نامه اي نمایندگان5
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